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Oprichting 

Op 12 september 2006 is PINK! landelijk gelanceerd door middel van de onthulling van de door de 

Partij voor de Dieren aangeboden postercampagne op de NS-stations. In de maanden daarna hebben 

vele enthousiaste jongeren zich aangemeld voor het lidmaatschap van PINK!.  Op 2 november 2006 is 

de vereniging officieel opgericht bij de notaris door het oprichtingsbestuur bestaande uit Peter 

Boogaard (voorzitter), Barbara van Genne (secretaris) en Mirelle Kok (penningmeester). 

Kennismakingsbijeenkomst 

24 februari 2007 werd in Nijmegen een eerste kennismakingsbijeenkomst gehouden voor de leden. 

Het oprichtingsbestuur heeft tijdens deze bijeenkomst de doelstelling van PINK! “jongeren betrekken 

bij het verwezenlijken van de doelstelling van de Partij voor de Dieren, te weten het opkomen voor 

de belangen van dieren.” besproken met de aanwezige leden. 

Algemene ledenvergadering op 21-04-2007 

De eerste algemene ledenvergadering vond plaats op 21 april in Utrecht. Met de 26 aanwezigen zijn 

de statuten doorgenomen, ook werden het huishoudelijk reglement en de begroting voor 2007 

goedgekeurd. Esther Ouwehand heeft verteld over haar werkzaamheden in de Tweede Kamer en de 

leden hebben veel ideeën aangedragen voor het bestuur. De kascommissie is geïnstalleerd waar 

Kanvin Radhakishun en Bart Kuijer zitting in hebben genomen. Er hebben ook bestuursverkiezingen 

plaatsgevonden. Peter Boogaard is afgetreden als voorzitter omdat hij te oud werd voor PINK!. 

Mirelle Kok is de nieuwe voorzitter geworden. Ellen van der Werff werd gekozen tot secretaris, Tom 

Sprangers werd penningmeester en Barbara van Genne werd algemeen bestuurslid. 

Excursies 

Speciaal voor de leden zijn diverse activiteiten georganiseerd, met als doel de kennis over 

dierenwelzijn en politiek te vergroten. Tijdens de kennismakingsbijeenkomst hebben drie leden een 

Meet and Greet met Marianne Thieme in de Tweede Kamer gewonnen, waar zij ook een rondleiding 

hebben gekregen van Esther Ouwehand. Veertien leden zijn in september meegegaan naar 

Brandwijk waar een bezoek is gebracht aan twee intensieve varkenshouderijen en een 

melkveebedrijf. In November zijn acht leden naar een biologisch pluimveebedrijf, een intensieve 

melkveehouderij en een varkenshouderij in Renswoude gegaan. Harry Voss heeft in december zeven 

leden meegenomen naar de Veluwe, waar zij een rondleiding in het veld hebben gekregen over de 

illegale jachtpraktijken aldaar. Het bezoek aan de boerderij in Renswoude is georganiseerd door de in 

juli opgerichte activiteitencommissie. De uit negen leden bestaande activiteitencommissie is 

opgericht met als doel diverse excursies en ledenwerf-activiteiten te organiseren. 

Acties 

Er zijn verscheidene acties gevoerd om dierenwelzijn bij het grote publiek onder de aandacht te 

brengen.  

• PINK! vraagt Reclame Code Commissie om oordeel over Oom Donald als vleespromotor  



Eind juni is bij de Reclame Code Commissie een klacht ingediend tegen weekblad Donald 

Duck vanwege een versluierde vleesadvertentie gericht op kinderen. Naar aanleiding van 

onze actie heeft Esther Ouwehand Kamervragen gesteld aan de ministers van OCW en LNV. 

In eerste instantie werd onze klacht verworpen, maar bij het College van Beroep (in januari 

2008) is PINK! alsnog op twee gronden in het gelijk gesteld: Sanoma en PVE is aanbevolen 

“om niet meer op een dergelijke wijze reclame te maken”.  

• Protest Halal-vlees Universiteit Leiden 

In september is door middel van het uitdelen van vegetarische hapjes gedemonstreerd tegen 

de verkoop van onverdoofd geslacht vlees bij Universiteit Leiden. De universiteit heeft naar 

aanleiding van onze actie toegezegd geen onverdoofd geslacht vlees meer te zullen 

verkopen. 

• BNN misbruikt slang in televisieprogramma 

In het televisieprogramma Try Before You Die van BNN d.d. 23/9 heeft een van de 

presentatoren zich opzettelijk laten bijten door een slang. PINK! vindt de manier waarop de 

slang in het programma behandeld werd, ronduit onbeschaafd en heeft het hoofdbestuur 

van BNN in een brief verzocht geen dieren meer te gebruiken in haar programma's. 

• Ontgroening bij Unitas Amsterdam: mishandeling en eten van goudvissen 

Acht nieuwe leden van studentenvereniging Unitas uit Amsterdam hebben in september als 

ontgroening spaflesjes met levende goudvissen leeg moeten drinken. PINK! heeft Unitas in 

een brief opgeroepen de betrokken leden te royeren en aangifte bij politie te doen. Tevens 

wil PINK! een einde maken aan de geheimhoudingsplicht die eerstejaars opgelegd krijgen, 

zodat dergelijke excessen aan het licht komen en voorkomen kunnen worden in de 

toekomst. Unitas draaide voortdurend om de zaak heen en ontkende het incident. De Partij 

voor de Dieren heeft naar aanleiding van meerdere incidenten bij verschillende 

studentenverenigingen de ministers van OC&W, LNV en Justitie gevraagd op te treden tegen 

misbruik en mishandelen van dieren door studenten tijdens ontgroeningsrituelen. De 

minister van OCW antwoordde niet in te willen grijpen en meer controle te verwachten van 

de Landelijke Kamer van Verenigingen waar door hem contact mee werd opgenomen. 

• Jachtslachtoffers horen niet op de menukaart, poeliers en jagers niet op school 

De directie van ROC Aventus is in november gevraagd niet langer deel te nemen aan het 

promotieplatform voor de plezierjacht, de Nationale Wildacademie. Deze samenwerking 

tussen de Nederlandse Bond van Poeliers en Wildhandelaren, de Echoput, de 

Koninklijke Nederlandse Jagersvereniging en het ROC Aventus druist in tegen de opvattingen 

van een meerderheid van de Nederlanders die volgens onderzoek de plezierjacht afwijst. Het 

doel van de academie is professionele koks te stimuleren om meer wild op de kaart te 

zetten. ROC Aventus is niet op ons verzoek ingegaan. 

• Grootgrutter zet vegetariërs in de kou tijdens feestdagen 

Albert Heijn had voor de feestdagen vegetarische producten uit de schappen gehaald om 

ruimte te maken voor ‘excellent-vlees’ uit de bio-industrie. Op maandag 17 december ging 

op initiatief van PINK! de website www.ahwatmaakjemenu.nl online en in nog geen twee 

dagen tijd had Albert Heijn al 5.000 protestmails van haar klanten ontvangen. Vier dagen 

later waren dat er maar liefst 8.000! Albert Heijn ontkent dat zij haar vegetarische klanten in 

de kou heeft laten staan. 

 



Ledenwerving 

Op 1 januari 2007 had PINK! 498 leden, de postercampagne op de NS-stations was daar voornamelijk 

debet aan. De lid-werft-lid campagne aan het einde van het jaar heeft veel leden opgeleverd en het 

jaar is afgesloten met radiospots rondom de radio 1 programma’s Llinke Soep en Vroege Vogels om 

de naamsbekendheid van PINK! te vergroten. Tevens is dit jaar een begin gemaakt met het werven 

van leden op straat op festivals en bij evenementen. PINK! heeft de VeggieDogkar van de Partij voor 

de Dieren gekocht, waarmee vegetarische hotdogs kunnen worden verkocht op straat en worden 

uitgedeeld bij (ledenwerf)acties. Bij deze activiteiten verleent Harry Voss ondersteunende diensten. 

 

De ledenadministratie is uitbesteed aan de Partij voor de Dieren. De jaarrekening meldt een totaal 

aantal leden op 1 januari 2008 van 633. PINK! had een groter aantal leden in haar bestand (per 

ultimo februari 2008 799 leden). De discrepantie tussen deze twee aantallen zit in het feit dat niet 

alle leden meegeteld kunnen worden in de door de accountant goedgekeurde jaarrekening, omdat 

leden binnen leeftijdsgrenzen dienen te vallen en tijdig hun lidmaatschapsgeld dienen te betalen – en 

eveneens een wilsbeschikking dienen te overleggen. Hiermee voldeden niet alle leden aan de door 

de overheid gestelde eisen in het kader van de Wet subsidiëring politieke partijen. Opgemerkt dient 

te worden dat een jongerenorganisatie als PINK! een relatief groot natuurlijk ledenverloop heeft 

door de gehanteerde leeftijdgrenzen. 

 

Publieksvoorlichting 

 

Er wordt naar gestreefd maximaal maandelijks een nieuwsbrief te verzenden per email naar de 

leden. Behalve de nieuwsbrief is ook de website die gelanceerd werd in december een belangrijke 

informatiebron voor leden en overige geïnteresseerden. De meeste vragen en opmerkingen van 

mensen komen binnen via email. Telefoontjes worden voornamelijk afgehandeld op het partijbureau 

in Amsterdam, waar PINK! ruimte huurt. 

Algemene ledenvergadering 09-12-2007 

Op 9 december vond de tweede algemene ledenvergadering plaats. Er waren 43 aanwezigen. Het 

activiteitenplan en de begroting voor 2008 werden  aangenomen. Marianne Thieme en Niko 

Koffeman gaven een lezing. Er vonden bestuursverkiezingen plaats vanwege het vroegtijdig aftreden 

van voorzitter Mirelle Kok per 1 november 2007 en de uitbreiding van het bestuur met een algemeen 

bestuurslid ‘communicatie’. Tom Sprangers werd de nieuwe voorzitter - de functie van 

penningmeester kwam vacant. Kim van Buren werd bestuurslid ‘communicatie’.  

Amsterdam, mei 2008 


